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Morek Wojtkowski
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W nowiqzaniu do moich wczeiniejszych pr6ib i interwencji ponownie
ostatecznie proszq o pilne wykonanie zjozdu z ul. Dziewifiskiej no teren drogi
wewnqtrzosiedlowej wzdlu2 budynku komunolnego Dziewirtsko 11..

Obecny ,,uskok"- nier6wnoici sq niedogodne _niebezpieczne i sprawiajq
utrudnienie wjazdu mieszkahcom do nieruchomoici komunalnvch.

Proszq MZUKi D o zrozumienie proiby mieszkafic6w z co z g6ry dziqkuje.
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